
                                                                                                   

 

             R O M Â N I A 

JUDEȚUL BUZĂU 

COMUNA PODGORIA 

 

PROCES – VERBAL    

 al sedintei ordinare din 31 iulie 2023 

Astăzi, 31 iulie 2023, Consiliul Local al comunei Podgoria, judeţul 
Buzau,  s-a intrunit în şedinţa ordinară, sedinta fiind convocată conform 
prevederilor art. 133 alin. (1) , art. 134, alin (1) lit.a), alin.(2) si alin. (3) lit. a)  din 
O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, de către Primarul Comunei 
Podgoria, dl. Chiru Marius-Viorel, prin Dispoziţia nr.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         
166 din 25.07.2023. 

Potrivit dispoziţiilor art. 137 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

Administrativ,  se procedează la verificarea prezenţei consilierilor locali la şedinţă şi 

se constată că din totalul de 12 consilieri locali validati in functie, sunt prezenţi 12 

consilieri locali.  

La şedinţă de astazi mai participă: viceprimarul comunei – Iorga Damian si 
secretarul general al comunei Podgoria - Rapeanu Violeta.   

In conformitate cu prevederile  art.123 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ, lucrarile sedintei sunt conduse de doamna consilier David Rodica. 

In conformitate cu dispoziţiile art. 138 alin.(15) din O.U.G. nr. 57/2019 privind 
Codul Administrativ, la începutul acestei şedinţe, secretarul general al comunei 
supune spre aprobare procesul-verbal al şedinţei  ordinare din 30.06.2023. 
Consilierii locali şi primarul au dreptul ca, în cadrul şedinţei  consiliului local, să 
conteste conţinutul procesului-verbal şi să ceară menţionarea exactă a opiniilor 
exprimate în şedinţa anterioară. 

Intrucât nu se înregistrează contestatii cu privire la  conţinutul 
procesului-verbal si nici solicitari pentru  menţionarea exactă a opiniilor exprimate 
în şedinţa anterioara, Secretarul general al comunei Podgoria, supune spre 
aprobare procesul-verbal mentionate anterior, respectiv, cel din data 30.06.2023 
aprobat în unanimitate de către membrii Consiliului local prezenţi la şedinţă cu 12 
voturi „pentru” si 0 voturi „abtineri” , 0 voturi voturi “impotriva”; 

 
Fiind indeplinite prevederile art. 135 alin. (1) – (4)  din OUG nr. 57/2019 

privind Codul Administrativ,  se supune la vot ordinea de zi a şedinţei din 
31.07.2023, ordine de zi ce cuprinde : 

 
1.  Proiect de hotarare pentru indreptarea erorilor materiale inscrise 

in titlul si art.1 din Hotararea Consiliului local Podgoria nr. 19 din 

31.03.2023 privind    aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de 

intervenții, a indicatorilor tehnico-economici și a  devizului general 



                                                                                                   

actualizat  pentru obiectivul de investiții “ Inființare sistem de alimentare 

cu apă în satul Plesesti, comuna Podgoria, județul Buzău”, aprobat pentru 

finanțare prin Programul Național de Investiții „Anghel Saligny”, precum și a 

sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local 

pentru realizarea obiectivului  

 Initiator: primarul comunei Podgoria, Chiru Marius - Viorel 

 

 2. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului local  

de venituri si cheltuieli al comunei Podgoria, pe  luna  IULIE   2023 

Initiator: primarul comunei Podgoria, Chiru Marius - Viorel 

       
3. Proiect de hotarare  pentru aprobarea incheierii Acordului de 

Parteneriat pentru Dezvoltare Locală între Federația Organizațiilor 

Râmnicene de Tineret, Educație și Sport- în calitate de lider de parteneriat - 

și Unitatea administrativ teritoriala - comuna Podgoria - în calitate de 

partener - în scopul promovării proiectului  :                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

*Tinerii si societatea civila- mecanisme de dezvoltare  locala*, SIPOCA 987, 

Cod SMIS 150960 

                     Initiator: primarul comunei Podgoria, Chiru Marius – 

Viorel 

 
4. Proiect de hotarare pentru modificarea si completarea Anexei nr. 1 

si Anexei  nr. 2 din  Hotararea Consiliului local Podgoria nr. 19 din 

31.03.2023 privind    aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de 

intervenții, a indicatorilor tehnico-economici și a  devizului general 

actualizat  pentru obiectivul de investiții “ Inființare sistem de alimentare 

cu apă în satul Plesesti, comuna Podgoria, județul Buzău”, aprobat pentru 

finanțare prin Programul Național de Investiții „Anghel Saligny”, precum și a 

sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local 

pentru realizarea obiectivului  

 Initiator: primarul comunei Podgoria, Chiru Marius- Viorel 

 

Fiind supusa votului, ordinea de zi este aprobata cu 12 (doisprezece) voturi 
pentru, 0 (zero) voturi abtinere, 0 (zero) voturi impotriva.  

 

Referitor la primul punct aflat pe ordinea de zi,  privind indreptarea erorilor 

materiale din HCL 19/31.03.2023, domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, 

adreseaza intrebarea daca doamna secretar general   poate da mai multe detalii 

despre  stadiul implementarii proiectului . Aceasta raspunde ca nu cunoaste cu 

exactitate stadiul implementarii, dar cu siguranta, domnul Primar, la sedinta 

viitoare le va oferi informatii. 

Domnul consilier PSD, Pricopi Ionel, spune, ca este nevoie de corectare, in 

sensul  de indreptare a erorilor materiale inscrise in titlul si art.1 din Hotararea 



                                                                                                   

Consiliului local Podgoria nr. 19 din 31.03.2023, conform celor mentionate in 

referatul de aprobare al acestuia.   

Fiind epuizate discutiile referitoare la  primul punct aflat pe ordinea de zi, 

se supune la vot adoptarea  proiectului de hotarare pentru indreptarea erorilor 

materiale inscrise in titlul si art.1 din Hotararea Consiliului local Podgoria nr. 19 din 

31.03.2023 privind    aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții, 

a indicatorilor tehnico-economici și a  devizului general actualizat  pentru obiectivul 

de investiții “ Inființare sistem de alimentare cu apă în satul Plesesti, comuna 

Podgoria, județul Buzău”, aprobat pentru finanțare prin Programul Național de 

Investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli 

finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului - fiind admis in forma 

initiala cu 12 voturi “pentru”, 0 voturi “abtinere” si 0 voturi “impotriva” . 

In privinta celui de-al doilea proiect de hotarare, referitor la rectificarea de 

buget, domnul viceprimar, Iorga Damian, explica domnilor consilieri, ca se fac 

miscari intre capitole, dar aceasta rectificare este necesara. 

Fiind epuizate discutiile referitoare la al doilea punct aflat pe ordinea de zi, 

se supune la vot adoptarea  proiectului de hotarare privind aprobarea rectificarii 

bugetului local  de venituri si cheltuieli al comunei Podgoria, pe  luna  IULIE   2023 

fiind admis in forma initiala cu 12 voturi “pentru”, 0 voturi “abtinere” si 0 voturi 

“impotriva” . 

Referitor la cel de-al treilea proiect de hotarare aflat pe ordinea de zi, cu 

privire la incheierea Acordului de Parteneriat, domnul consilier PSD, Pricopi 

Ionel, mentioneaza, ca Organizatia Fortes solicita parteneriatul comunei Podgoria 

pentru a asigura resursa umana si spatiile necesare. Organizatia Fortes a 

participat la astfel de proiecte si nu necesita costuri. 

Nefiind discutii referitoare la cel de-al treilea proiect aflat pe ordinea de zi, se 

supune la vot adoptarea  proiectului de hotarare pentru aprobarea incheierii 

Acordului de Parteneriat pentru Dezvoltare Locală între Federația Organizațiilor 

Râmnicene de Tineret, Educație și Sport- în calitate de lider de parteneriat - și 

Unitatea administrativ teritoriala - comuna Podgoria - în calitate de partener - în 

scopul promovării proiectului:                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

*Tinerii si societatea civila- mecanisme de dezvoltare  locala*, SIPOCA 987, Cod 

SMIS 150960 fiind admis in forma initiala cu 12 voturi “pentru”, 0 voturi “abtinere” si 

0 voturi “impotriva” . 

Nefiind discutii referitoare la cel de-al patrulea proiect aflat pe ordinea de zi, 

se supune la vot adoptarea  proiectului de hotarare pentru modificarea si 

completarea Anexei nr. 1 si Anexei  nr. 2 din  Hotararea Consiliului local Podgoria 

nr. 19 din 31.03.2023 privind  aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de 

intervenții, a indicatorilor tehnico-economici și a  devizului general actualizat  pentru 

obiectivul de investiții “ Inființare sistem de alimentare cu apă în satul Plesesti, 

comuna Podgoria, județul Buzău”, aprobat pentru finanțare prin Programul Național 

de Investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de 

cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului fiind admis in 

forma initiala cu 12 voturi “pentru”, 0 voturi “abtinere” si 0 voturi “impotriva” . 

Diverse: 



                                                                                                   

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, intreaba ce facem cu toata iarba 

crescuta pe marginea drumului, se va ajunge sa se ingusteze drumul comunal, iar 

catre satul Plesesti sunt montate panouri, iarba ajungand la inaltimea acestora. 

Mai arata, ca unii dintre noi nu-si fac datoria de cetatean, cei de la sere, de jos, nu 

mai au sant- din cauza vegetatiei crescute in mod necontrolat. Precizeaza, ca cei de 

la Be Tron si-au facut groapa in curte si apa se scurge prin gard, polueaza astfel 

mediul. 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, spune, ca a vazut ca s-a lasat 

canalizarea, a  incercat sa rezolve cumva, a pus balastru, dar calitatea lucrarii lasa 

de dorit.  

Domnul consilier PSD, Putrezeanu Ciprian, este de parere ca aceasta 

situatie nu este decat in detrimentul nostru, al  intregii colectivitatii.  

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, spune, ca  in satul Oratia, atunci 

cand trec masini, pietrele sar in gard, in garajul proprietatea personala a  

locuitorilor din zona 

Domnul consilier PSD, Ciui Cosmin, arata, ca responsabilitatea este a 

celor care au executat lucrarea. 

Domnul consilier PSD, Pricopi Ionel, este de parere, ca acest pietris care 

s-a imprastiat peste  tot, necontrolat,  este riscant. 

Domnul consilier PSD, Putrezeanu Ciprian, arata, ca pietrele, din cauza 

masinilor care trec cu viteza, i-au sarit si peste gard, erau sa-l loveasca si pe 

dansul  si pe cel mic. 

Domnul consilier PSD, Ciui Cosmin, considera, ca daca se trag bransarile, 

dupa 2-3 ani, drumul va fi si mai afectat. S-ar mira sa scoata pietrisul si sa faca de 

la zero aceasta lucrare. 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, intervine si arata, ca lucrarea este 

foarte deficitar executata. Licitatia a fost castigata de firma Concas si aceasta a 

subcontractat. Informeaza, ca a purtat discutii, ba chiar s-a certat si cu 

executantul si cu dirigintele de santier. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, cunoaste, ca firma respectiva  a 

lucrat foarte bine in alte parti. Problema este ca nu s-a urmarit lucrarea. 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, spune, ca dirigintele de santier este 

responsabil si ca acesta ar  fi trebuit constrans. 

Domnul consilier PSD, Putrezeanu Ciprian, intreaba daca s-a primit vreo 

adresa referitoare la izlazul Plesesti. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, revine si intreaba ce facem cu 

iarba de pe marginea drumului . 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, ii raspunde, ca o va taia cu un utilaj 

legat de tractor. Spune, ca domnul Gheorghias Mugurel i-a ignorat in toti acesti 

ani- e o situatie delicata – poate domnul primar ar putea da mai multe relatii.  



                                                                                                   

 Domnul viceprimar, Iorga Damian, informeaza, ca a facut referat si 

adrese catre diversi cetateni, chiar si  in anii trecuti,  pentru taierea ierbii de pe 

acostament si sant. 

Domnul consilier PSD, Ciui Cosmin, propune, ca iarba sa fie taiata, cu un 

utilaj, o freza. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, considera, ca pe partea cu 

padurea Plesesti vom avea nevoie de de un autogreder. Este de parere, ca dam o 

gramada de bani pentru acoperirea gunoaielor in loc sa achizitionam un astfel de 

utilaj. Sugereaza, ca ar  trebui  sa fim  mai gospodari. 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, spune, ca acum 6-7 ani, avea oameni 

cu care se puteau executa astfel de lucrari. Stie ca freza ar putea costa 5000 – 

6000 euro 

Domnul consilier PSD, Ciui Cosmin, propune ca freza sa fie achizitionata 

din tara, cu garantie. 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, spune, ca va mai face un referat si va 

cauta preturi. La Cotatcu au taiat iarba 3 baieti, cu doua motocositoare. 

 Domnul consilier PSD, Ciui Cosmin, este de parere, ca in 2-3 saptamani 

se va hotari  achizitionarea acestui utilaj. 

Doamna consilier PSD, Stefan Gabriela, le spune domnilor consilieri, ca a 

fost la Tamboiesti si a ramas impresionata, pentru ca au drumuri, santuri, poduri. 

Partea buna este ca acolo este drum judetean. 

Doamna consilier PSD, Iacob Ana-Viorica, intervine si arata, ca avem 

dezavantajul de a avea drum comunal.  

Doamna consilier PSD, Mavrodin Elena, se declara multumita, ca anul 

acesta a avut apa, fata de anii trecuti 

Domnul consilier PSD, Ciui Cosmin, spune ca aceasta societate APA _ 

CANALIZARE_ SALUBRIZARE  este in subordinea Consiliului Local . Intreaba  

daca exista riscul sa devina stat in stat. 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, explica, ca daca exista o avarie la 

sistemul de apa, investitia se face separat, din bugetul local. 

Domnul consilier PSD, Ciui Cosmin, intreaba cat a costat   reparatia din 

punctul „La Frosa” . 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, ii raspunde, ca s-a sapat gratis, pentru 

ca  lucrarea executata e mai in lateralul drumului  si s-a pus pe un pat de nisip. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, intreaba in ce stadiu ne aflam cu 

reabilitarea cladirii destinata serviciului  APA _ CANALIZARE_ SALUBRIZARE  . 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, ii raspunde, ca s-au inlocuit planuri, 

usi, s-a montat rigips insa, mai este de lucru. 



                                                                                                   

Domnul consilier PSD, Ciui Cosmin, intervine si lamureste faptul, ca 

lucrarile se efectueaza in regie proprie si angajatii inca nu dispun de un birou 

functional. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, este de parere ca puteam sa 

depunem prin Consiliul Judetean un proiect pentru panouri, centrala termica. Se 

intreaba oare de ce comuna Podgoria   nu a facut. 

Domnul consilier PSD, Ciui Cosmin, stie, ca domnul Vlad Danut este 

gospodar si propune sa se monteze centrala termica, nu sa se faca soba la serviciul  

APA _ CANALIZARE_ SALUBRIZARE  . 

Domnul consilier PSD, Pricopi Ionel, ridica problema cainilor fara stapan. 

Considera, ca trebuie sa incercam sa-i strangem, sa-i ducem de aici. 

Domnul consilier PSD, Ciui Cosmin, intreaba daca nu putem sa 

sanctionam cumva aceste persoane care lasa/aduc caini in comuna noastra. 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, ii raspunde, ca s-a aprobat infiintarea 

Serviciului de gestionare a cainilor fara stapan, insa punerea in functiune implica 

fonduri.  

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, intreaba cand va incepe 

colectarea gunoiului in satele Plesesti si Tabacari. 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, ii raspunde, ca din verificarile 

efectuate, rezulta faptul, ca oamenii refuza plata serviciilor. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, intreaba, daca nu-i putem prinde 

pe cei care arunca deseuri in mod necontrolat sau abandoneza cainii in comuna 

noastra. Arata ca se pot vizualiza camerele de luat vederi. 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, arata, ca in privinta tomberoanelor, 

acestea au fost distribuite, insa unele au fost refuzate. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, propune  sa li se puna in vedere 

celor cara gunoi cu caruta alte deseuri decat cele inerte,  daca se stie cine sunt. 

Doamna consilier PSD, Stefan Gabriela, este de parere, ca le punem in 

vedere, insa ei fac tot ce stiu.  

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, spune ca dupa  parerea sa, 

camerele video nu au fost montate cu cap. Considera, acea camere video montata 

la Manastire, nu era necesara. 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, explica, ca cei care au facut analiza de 

risc, studii, au stiut cu siguranta ceea ce fac.  

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, considera ca trebuie sa gasim 

solutii, altfel se  va spune, ca dansul  a anuntat Garda de Mediu si ca din caua 

dansului primim amenzi. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, propune sa se achizitioneze 3 

camere cu panouri solare. Arata, ca satul Cotatcu este peste deal de stalpi si ca ar 

trebui purtate discutii cu cei RCS&RDS,  sa vada daca se gasesc solutii. Mai 

trebuie montate cateva camere in zone cheie, pe izlaz – dupa parerea dansului. 



                                                                                                   

Domnul consilier PSD, Pricopi Ionel, este de parere, ca mai trebuie de 

facut o analiza, un referat si vom vedea. 

Domnul consilier PSD, Iosif Bogdan, intervine si spune, ca s-a vorbit in 

sedinta despre cei care nu plaesc gunoiul, insa, intreaba, la cei care platesc, de ce 

nu vin sa le ia gunoiul din poarta. 

Doamna consilier PSD, Iacob Ana-Viorica, arata, ca la Topliceni, serviciul 

de salubrizare functioneaza foarte bine. 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, arata ca nu se mai poate intra cu 

tractorul in satul Oratia, pe ulita la familia Iosif, insa va purta discutii, sau vom 

trimite oamenii, astfel incat sa rezolvam situatia. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, stie ca sunt 5 familii pe ulita 

aceea si considera ca se poate rezolva. Se intereseaza despre programul de ridicare 

a gunoiului de catre Acvaterm. 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, ii raspunde ca i s-a transmis 

programul Acvaterm si ca il va comunica. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, intreaba de ce  iarba de 

Dispensarul de la Plesesti, nu o mai coseste nimeni. Mai intreaba daca a fost 

cineva acolo, daca a putut intra. 

Domnul viceprimar, Iorga Damian, ii raspunde ca s-a cosit iarba, dar acolo 

e o zona care miroase foarte urat. Informeaza, ca masuri coercitive ia domnul 

Primar, impotriva celor care deverseaza deseuri in mod necontrolat in zona aceea.  

Doamna consilier PSD, David Rodica, spune ca este vorba despre dejectii. 

Exemplifica, ca numitul Paduraru Gigi da drumul la hazna atunci cand ploua, iar 

acestea ajung, peste drum,  in bucataria numitei Drenea Eugenia. Arata, ca a fost 

si politia prezenta, i-a pus in vedere acestuia sa nu mai deverseze dejectii in locuri 

nepermise- vom vedea ce se va intampla. 

Fiind epuizate discutiile, problemele  inscrise pe ordinea de zi, presedintele 

sedintei de astazi declara inchise lucrarile sedintei ordinare a Consiliului Local al 

comunei Podgoria, judetul Buzau, din data de 31.07.2023, multumind tuturor 

celor prezenti  pentru participare. 

           Drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal. 

 

 Presedinte de sedinta,  
    
   David Rodica 
                                                  Secretar general,  
 
                    Rapeanu Violeta 


